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Het veld in het Noordlease Stadion is en voelt als 
een natuurgrasveld, maar wordt vanuit de bodem 
versterkt door miljoenen kunstgrasvezels die het 
veld van onderuit verstevigen. De mat is  
vergelijkbaar met velden waarop ook topclubs 
in de Engelse Premier League en de Duitse 
Bundesliga spelen. 

Doorn in het oog 
Het veld was FC Groningen de laatste paar  
seizoenen een doorn in het oog. Hoewel de 
groundsmen Jan van de Velden en Stefan Ottens 
hun uiterste best deden het veld zo goed  
mogelijk te verzorgen, bleek de ondergrond  
standaard bij de slechtste velden uit de Eredivisie 
te horen. “Onze grote wens was om de kwaliteit 
van het veld te verbeteren,” licht manager  
accommodatiezaken André Snakenborg toe.  
“Het lag zeker niet aan het vakmanschap van Jan 
en Stefan, want zij hebben altijd geweldig werk 
geleverd, met passie voor gras.”
Van de Velden en Ottens hebben zich de kritiek 

op het veld dan ook nooit persoonlijk aangetrok-
ken. “We werkten naar onze mogelijkheden met 
de middelen die we hadden,” aldus Van de Velden. 
“Vanuit de club is er altijd begrip geweest voor 
ons werk. Die back-up hebben we gevoeld en dat 
sterkt je ook.”

Ondergrond
Externe factoren waren de boosdoener in de thuis-
haven van FC Groningen. Naast de factor zonlicht, 
hebben onafhankelijke onderzoeken aangetoond 
dat de grond onder de grasmat van onvoldoende 
kwaliteit was. Op de factor zonlicht heeft niemand 
invloed, daarom zullen de groei-units van Seegrow 
blijven staan. “Waarop we wel invloed hebben, is 
de ondergrond,” zegt Snakenborg. “Daarom  
hebben we besloten tot de grootschalige renova-
tie. We spelen dit jaar op hetzelfde soort gras als 
op onze trainingsvelden op Sportpark Corpus den 
Hoorn en daarover zijn we zeer tevreden. Het is 
een langgekoesterde wens van de club om op een 
grasmat van deze kwaliteit te voetballen.” 

FC Groningen speelt de thuiswedstrijden in het Noordlease Stadion dit seizoen op een geheel vernieuwd veld. Een belangrijke ontwikkeling,  

want een prachtige grasmat is essentieel voor het spelen van goed voetbal. De club koos voor een grasmat van Desso Grassmaster, een zogenaamd 

hybride veld. Door de miljoenen kunstgrasvezels, die in het natuurgrasveld zijn geweven, is de ondergrond sterker dan ooit. 

Grasmat van Premier  
League-niveau
Nieuw hybride veld in Noordlease Stadion
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FieldTurf Benelux en Desso, beide onderdeel van 
de Tarkett Group, kregen na vorig seizoen samen 
met hun onderaannemer Bouma Sport & Groen 
opdracht tot een grote renovatie van het veld in 
het Noordlease Stadion.

Kunstgrasvezels 
Vier weken nadat het veld was ingezaaid, werden 
de miljoenen kunstgrasvezels met een speciale 
machine geïmplanteerd. De vezels van 20  
centimeter lang zijn in een lus de grond ingedrukt 
en steken 2 centimeter boven de toplaag uit. Het 
veld wordt tussen de 2,3 en 2,5 centimeter hoog 
gemaaid, dus worden de kunstvezels niet geraakt. 
De wortels van het natuurgras vergroeien met het 
kunstgras, waardoor het veld zich verstevigt. Het 
levert een stabieler veld op, dat honderd procent 
voelt als een natuurgrasveld.

Hoger niveau 
De grasmeesters Jan van de Velden en Stefan 
Ottens zijn dagelijks aan het werk met de nieuwe 
mat in het Noordlease Stadion. “Het veld is  
stabieler en er hoeven minder herstelwerkzaam-
heden te worden uitgevoerd,” meent Van de 
Velden. “Het is niet zo dat we nu achterover  
kunnen zitten; de werkzaamheden worden ver-
legd. Daardoor leggen we de lat nu hoger om een 
veld van nog beter niveau te krijgen.” 

De mannen van het gras hebben dan ook veel 
contact met collega’s van bijvoorbeeld Manchester 
City, Paris Saint Germain of Utrecht en AZ, die ook 

een Grassmaster veld hebben. Daarnaast hebben 
ze in de persoon van Arjan Knottnerus van 
Fieldturf een goede adviseur. “We hebben veel-
vuldig overleg. We konden alleen een stap maken 
als we helemaal met een schone lei zouden  
beginnen, met het afgraven van de bodem en het 
veld weer helemaal opbouwen. Ik moet zeggen 
dat ik stond te juichen toen duidelijk werd dat we 
met Grassmaster gingen werken.”

Waardering
Door de kunstgrasstroken te verbreden richting de 
zijlijnen van het natuurgrasveld in het Noordlease 
Stadion hebben de mannen tevens een iets kleiner 
oppervlakte te beheren. Dat scheelt toch snel 1.300 

vierkante meter rekent Van de Velden voor. “Ik ben 
blij dat de club deze keuze heeft gemaakt en zie 
het ook als een stukje waardering voor ons werk. 
De bal rolt beter en door de stabiliteit hoeven 
spelers minder moeite te doen om de bal onder 
controle te krijgen. Spelers herkennen ook dat het 
veld beter is dan in eerdere seizoenen en laten dat 
geregeld merken. Het is mooi dat je werk op een 
positieve manier wordt opgemerkt.”

“Het lag zeker niet aan  

het vakmanschap van Jan 

en Stefan, want zij hebben 

altijd geweldig werk  

geleverd”
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